
از مردم  نماینده ولی فقیه در استان خوزستان 
حمیدیه  و  کارون  باوی،  اهواز،  انتخابیه  حوزه 
با حضور در  مانده  باقی  تا در ساعات  خواست 
مشارکت  افزایش  به  نسبت  رای  اخذ  شعب 

کنند. اقدام 
محمدنبی  سید  والمسلمین  الاسلام  حجت 
موسوی فرد در خطبه های نماز جمعه کلانشهر 
در جمهوری  انتخابات  اهمیت  بر  تاکید  با  اهواز 
اسلامی، اظهارداشت: در نظام مقدس جمهوری 
اسلامی، مسئله انتخابات یک فریضه بسیار مهم 

است که باید همواره به آن توجه داشت.
معظم  مقام  ادوار  تمام  در  اینکه  ادامه داد:  وی 
رهبری در ساعات اولیه انتخابات رای خود را به 
صندوق می اندازند که یک الگوی بسیار با ارزش 
مهم  فریضه  این  در  نیز  اسلامی  امت  تا  است 

مشارکت داشته باشند.
نماینده ولی فقیه در استان خوزستان همچنین با 
انتقاد از معطل ماندن فرمان مقام معظم رهبری 
راه اندازی شبکه  بر  طی یک دهه گذشته مبنی 
وابستگی  که  صورتی  در  گفت:  اطلاعات،  ملی 
شود،  کاسته  خارجی  اینترنت  شبکه  به  کشور 
تامین  مجازی  فضای  زمینه  در  کشور  منافع 

خواهد شد.
افزود:  موسوی فرد  والمسلمین  الاسلام  حجت 

برخی کشورها با ایجاد این شبکه ملی توانسته اند 
منافع ملی بسیار زیادی را کسب کنند.

وی یادآورشد: در صورت راه اندازی این شبکه، 
بخش مهم و قابل توجهی از دغدغه های کشور 
اجرایی  در زمینه فضای مجازی رفع می شود و 
شدن این فرمان مقام معظم رهبری یک مطالبه 
بی توجه  آن  به  وجه  به هیچ  نباید  و  است  جدی 
بود.نماینده ولی فقیه در استان خوزستان با اشاره 
به اینکه ریشه اهانت به ساحت پیامبر اکرم)ص( 

ریشه در نیت شوم نظام سلطه و دشمنان امت 
طی  اهانت ها  دست  این  گفت:  دارد،  اسلامی 
دهنده  نشان  که  شده  تکرار  گذشته  سال های 

ضعف و ترس استکبار جهانی است.
وی افزود: این اهانت اینبار در کشور فرانسه که 
مختلف  برهه های  در  اسلامی  جمهوری  برای 
صورت  داشته،  را  متعددی  تراشی های  مانع 

گرفته است.
تاکید  با  والمسلمین موسوی فرد  الاسلام  حجت 

بر اینکه خواسته جامعه متدینین احضار سفیر این 
کشور و در نهایت اخراج آن از جمهوری اسلامی 
است، بیان داشت: امت اسلامی از کشوری که 
می شود،  اهانت  )ص(  اکرم  پیامبر  به  آن  در 

منافعی را نمی پذیرد.
از  دیگری  بخش  در  اهواز همچنین  امام جمعه 
خطبه های نماز جمعه این هفته کلانشهر اهواز 
و  آب  شرکت های  و  ها  شهرداری  به  خطاب 
فاضلاب استان گفت: با توجه به اینکه در آستانه 
بارندگی های قرار داریم؛ باید مشکلات شهرهای 
قرار  توجه  مورد  اهواز  کلانشهر  ویژه  به  استان 
بحران  با  سطحی  آب های  زمینه  در  تا  گیرد 

روبه رو نشویم.
نقطه   ۵۷ اهواز  کلانشهر  در  تصریح کرد:  وی 
گذشته  سال  طی  که  شده  شناسایی  بحرانی 
قرار گرفته و لازم  مورد رسیدگی  آن  نقطه   ۲۰
است تا برای مابقی نقاط برنامه ریزی های جدی 

صورت بگیرد.
پس  و  گذشته  سال  در  گزارش،  این  اساس  بر 
مقام  دستور  به  گرفته  صورت  پیگیری  های  از 
معظم رهبری و با حمایت دولت، مقرر شد مبلغ 
از محل صندوق توسعه ملی  ۱۰۰ میلیون یورو 
اهواز  برای تکمیل شبکه فاضلاب  طی ۲ سال 

اختصاص یابد.
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بر اثر ابتلا به کرونا ؛
عضو شورای شهر خرمشهر درگذشت

به  ابتلا  اثر  بر  خرمشهر  اسلامی  شورای  اعضای  از  یکی 
ویروس کرونا درگذشت.

علی بندری عضو شورای شهر خرمشهر بر اثر ابتلا به کرونا 
دارفانی را وداع گفت.

بندری مدتی بود که بر اثر ابتلا به کرونا در بخش  مراقبت 
ویژه بیمارستان آبادان بستری بود.

مديرکل غله و خدمات بازرگانی خوزستان :
۴3 هزار تن برنج وارد بازار می شود

مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان خوزستان گفت: ۴۳ 
هزار تن برنج در حال تخلیه در بندر امام خمینی )ره( است 

و بازار خوزستان می شوند.
امید جهان نژادیان امروز در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: به 
به  میزان هفت هزارو ۲۲ تن کالای اساسی برنج و شکر 
نرخ مصوب دولتی ویژه نذورات ایام محرم و صفر از سوی 

اداره کل غله تامین شد.
وی افزود: این سهمیه بر اساس معرفی نامه سازمان صنعت، 
معدن و تجارت بین سهمیه گیران توزیع شد همچنین از 
این میزان حدود سه هزارو ۸۲۷ تن ویژه محرم و سه هزارو 

۱۹۵ تن شکر ویژه شهریور ماه بوده است.
مدیرکل غله و خدمات بازرگانی خوزستان گفت: قیمت هر 
کیلو برنج ۱۴ هزارو ۵۰۰ تومان و قیمت هر کیلو شکر ۶ 
ماه  هر  و  شد  اعلام  توزیع  عاملان  به  تومان   ۷۰۰ هزارو 
سهمیه شکر در سامانه جهت توزیع قرار می گیرد که از بابت 

تأمین این کالای اساسی مشکلی وجود ندارد.
جهان نژادیان تصریح کرد: ۴۳۰ هزار تن برنج در بندر امام 
خمینی )ره( درحال تخلیه شدن است و وارد انبارهای استان 

و بازار خواهند شد.

با کنار گذاشته شدن بنیاد مستضعفان ؛
مجری خط آهن شلمچه-بصره تغییر کرد

توسعه  و  ساخت  شرکت  آهن  راه  توسعه  و  ساخت  معاون 
شرکت  یک  جایگزینی  از  کشور  نقل  و  حمل  زیربناهای 
جدید با بنیاد مستضعفان در پروژه راه آهن شلمچه-بصره 

خبر داد.
اسحاق جهانگیری معاون اول رئیس جمهور در ۱۶ شهریور 
تغییر  خصوص  در  وزیران  هیئت  جدید  مصوبه  امسال 
پیمانکار مجری راه آهن شلمچه-بصره را به وزارت راه و 

شهرسازی ابلاغ کرد.
بر اساس این مصوبه، یک شرکت غیر دولتی ۱۰۰ درصد 
تا  شلمچه  ایستگاه  از  ریلی  خط  کیلومتر   ۳ احداث  هزینه 
دریچه های  با  همراه  اروند  روی  پل  متر   ۹۰۰ رود،  اروند 
کشتیرانی و ۳۳ کیلومتر خط آهن از انتهای اروند تا ایستگاه 
راه آهن بصره را به ارزش ۱۰۰ میلیون یورو تأمین می کند.

پیش از این قرار بود کلیه هزینه ها و فرآیند عملیاتی اجرای 
مصوبه  با  که  شود  متقبل  مستضعفان  بنیاد  را  پروژه  این 
جدید هیئت دولت، یک شرکت وابسته به بخش غیر دولتی 

جایگزین بنیاد می شود.
در همین خصوص عباس خطیبی معاون ساخت و توسعه 
نقل  و  حمل  زیربناهای  توسعه  و  ساخت  شرکت  آهن  راه 
اظهار  مستضعفان  بنیاد  شدن  گذاشته  کنار  تأیید  با  کشور 
داشت: با توجه به پیشنهادی که شرکت غیر دولتی مذکور 
داده و علاقه مندتر هستند تا کار را دنبال کنند و شرکت 
ثبت شده در عراق دارند، در وزارت راه به این جمع بندی 
رسیدیم که پروژه راه آهن شلمچه-بصره را به این شرکت 

واگذار کنیم.
وی با بیان اینکه شخص وزیر به جد پیگیر تسریع در اجرای 
پروژه ریلی شلمچه-بصره است و طرف عراقی هم اخیراً با 
افزود:  داشته اند  مذاکراتی  و شهرسازی  راه  وزارت  مدیران 
بیشتری  سرعت  پروژه  این  به  که  است  این  بر  ما  تلاش 
بدهیم و به این نتیجه رسیدیم که تیم جدید به دلیل داشتن 
توانایی مالی کافی و هم داشتن امکان کار کردن در عراق، 

سریع تر می تواند این طرح را اجرایی کند.
معاون شرکت ساخت و توسعه یادآور شد: پیشنهاد جایگزینی 
به هیئت دولت ارائه شده و اخیر مصوبه جابه جایی پیمانکار 
پروژه راه آهن شلمچه-بصره به وزارت راه ابلاغ شده است.

مديرعامل شرکت مادر تخصصی تولید نیروی برق حرارتی :
نیروگاه رامین در اختیار دولت می ماند

مدیرعامل شرکت مادر تخصصی تولید نیروی برق حرارتی 
گفت: چهار سال است که نیروگاه رامین در لیست واگذاری 
در  و  کرده  پیدا  تغییر  واگذاری  شکل  اکنون  اما  دارد  قرار 
ابعاد جدید واگذاری، اطمینان خاطر به وجود آمده است که 

نیروگاه رامین همچنان در اختیار دولت باقی بماند.
اهواز  رامین  نیروگاه  از  بازدید  در حاشیه  محسن طرزطلب 
در  که  بود  نیاز   ۹۹ سال  پیک  از  گذر  از  بعد  کرد:  اظهار 
بازدیدی از نیروگاه رامین، از تلاش همکاران در این نیروگاه 

تشکر کنیم.
وی افزود: باید از تلاش های انجام شده در همه بخش های 
نیروگاه رامین که در شرایط شیوع کرونا به خوبی توانستند 

از پیک سال ۹۹ عبور کنند، تشکر کرد.
مدیرعامل شرکت مادر تخصصی تولید نیروی برق حرارتی 
تصریح کرد: در زمینه توسعه نیروگاه رامین )نیروگاه ویس( 
نیز بازدیدی انجام شد؛ قرار است پیمانکار سرعت عملیات 
اجرایی را بالاتر ببرد تا بتوانیم واحدهای گازی نیروگاه ویس 

را در سال ۱۴۰۱ به بهره برداری برسانیم.
رامین،  نیروگاه  خصوصی سازی  زمینه  در  گفت:  طرزطلب 
وعده  آن ها  به  که  دارند  نگرانی هایی  نیروگاه  این  پرسنل 

داده شد هیچ اتفاق جدیدی در مجموعه رخ نداده است.
لیست  در  رامین  نیروگاه  که  است  سال  چهار  افزود:  وی 
واگذاری قرار دارد اما اکنون شکل واگذاری تغییر پیدا کرده 
و در ابعاد جدید واگذاری، اطمینان خاطر به وجود آمده است 

که نیروگاه رامین همچنان در اختیار دولت باقی بماند.
مدیرعامل شرکت مادر تخصصی تولید نیروی برق حرارتی 
گفت: امیدواریم منابعی که از فروش خرد سهام نیروگاه ها 
ایجاد می شود به شرکت تولید برق حرارتی کشور بازگردد 
تا بتوانیم نیروگاه های فرسوده و قدیمی کشور را بازسازی 

و نوسازی کنیم .

نماينده ولی فقیه در خوزستان : 

مديرعامل شرکت شهرکهای صنعتی خوزستان : نباید در زمینه آب های سطحی با بحران روبه رو شویم
2 پروژه عمرانی جديد

 به بهره برداري مي رسند
گفت:  خوزستان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
یک  شماره  صنعتی  شهرک  فاضلاب  خانه  تصفیه  پروژه 
بخشی  آسفالت  روکش  و  سازی  خیابان  پروژه  و  شوشتر 
آینده  در  از خیابان های شهرک صنعتی شماره ۲ شوشتر 

نزدیک به بهره برداری خواهند رسید.
گفت:  خوزستان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
یک  شماره  صنعتی  شهرک  فاضلاب  خانه  تصفیه  پروژه 
بخشی  آسفالت  روکش  و  سازی  خیابان  پروژه  و  شوشتر 
آینده  در  از خیابان های شهرک صنعتی شماره ۲ شوشتر 

نزدیک به بهره برداری خواهند رسید.
صنعتی  شهرک های  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
 ) شهریور   ۱۷  ( امروز   " محمدیان  اخلاق   " ؛  خوزستان 
در بازدید از شهرک های صنعتی شوشتر اظهار کرد: پروژه 
تصفیه خانه فاضلاب شهرک صنعتی شماره یک شوشتر در 
حال طی کردن مراحل تکمیل و راه اندازی است و به زودی 
در مدار قرار گرفته و واحدهای صنعتی مستقر در شهرک 
به این تصفیه خانه که با اعتباری بیش از ۲۵ میلیارد ریال 

اجرایی شده است، متصل خواهند گردید.  
وی افزود: پروژه خیابان سازی و روکش آسفالت بخشی از 
خیابان های شهرک صنعتی شماره ۲ شوشتر نیز با اعتبار 

۲۰ میلیارد ریال در حال اجرا است.
محمدیان با اشاره به ظرفیت شهرک های صنعتی شوشتر 
برای استقرار صنعتگران و ایجاد توسعه اقتصادی؛ عنوان 
کرد: در شهرستان شوشتر ۲ شهرک صنعتی و در گتوند 
برای  مجموع  در  که  دارد  وجود  صنعتی  ناحیه  یک  نیز 
اشتغال  ایجاد  شهرکها  این  در  نفر  هزار  یک  از  بیش 

شده است.
مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی خوزستان در ادامه از 
طرح توسعه شرکت نخل بستان و پرشین کیمیا کلر بازدید 

بعمل آورد.
ادامه  در  مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی خوزستان 
با صنعتگران مستقر در شهرک های صنعتی شوشتر حضور 
یافته و به بررسی مسائلی مانند امور عمومی شهرک های 
تکلیف  تعیین   ، عمرانی  های  زیرساخت  توسعه  صنعتی؛ 

قراردادهای راکد و سایر موارد پرداختند.

توسط شرکت ملی حفاری ايران ؛
گواهینامه »سام نت« اخذ شد 

ملی  شرکت  ساخت  مهندسی  و  فناوری  پژوهش،  مدیر 
اي  رایانه  افزار  نرم  ثبت  گواهینامه  اخذ  از  ایران  حفاری 
فناوري  توسعه  مرکز  از  شرکت  این  نام  به  نت«  سام   «

اطلاعات و رسانه هاي دیجیتال کشور خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی حفاری ایران مهدی 
عرشیان در این باره گفت: با پیگیری هاي این مدیریت و 
همکاري امور حقوقی و پیمانها شرکت، مالکیت معنوی این 

نرم افزار به عنوان ملی حفاری به ثبت رسید.
وی افزود: با توجه به افزایش ارزش مالکیت هاي معنوی در 
مقایسه با دارایی هاي فیزیکی در تعیین جایگاه سازمان ها، 
متعاقب مصوبه شوراي عالی پژوهش، پیگیري ثبت اختراع 
پژوهشی  هاي  پروژه  از  حاصل  نتایج  معنوي  مالکیت  و 

شرکت در دستور کار قرار گرفت.
عرشیان اظهار کرد: نرم افزار سام نت پیرو قرارداد پژوهشی 
اسلامی  آزاد  دانشگاه  و  ایران  حفاري  ملی  شرکت  میان 
جامع  سامانه  سازي  پیاده  و  طراحی  مطالعه،   « عنوان  با 
از سوی  ایران«  تعمیرات شرکت ملی حفاري  نگهداري و 
مهندسی،  امور  های  مدیریت  همکاري  با  و  مدیریت  این 
نگهداري و تعمیرات و فناوري اطلاعات و ارتباطات، تهیه 

و تدوین شد.
ملی  شرکت  ساخت  مهندسی  و  فناوری  پژوهش،  مدیر 
افزار  نرم  ثبت  اخذ گواهینامه  با  داد:  ایران توضیح  حفاری 
رایانه اي سام نت برای شرکت ، امکان تجاري سازي این 

محصول و فروش آن به مشتریان فراهم گردیده است.

سازمان آب و برق خوزستان :
ديوارهای بتنی خروجی

 تونل دشت عباس، ترمیم شد
 ۱۷ قدمت  به  اشاره  با  کرخه  نیروگاه  و  سد  مدیرعامل 
و  پایداری  اهمیت  و  عباس  آب دشت  انتقال  تونل  ساله 
سلامت این سازه، از ترمیم فرسودگی دیوارهای خروجی 
خبر  استابلاگ  شیار  در محدوده  ها،  دریچه  از  بعد  تونل 

داد.
خوزستان،  برق  و  آب  سازمان  خبری  شبکه  گزارش  به 
"محمدرضا یزدانی پور" با بیان این که ورودی، خروجی 
مرتبه  چند  عباس،  دشت  آب  انتقال  تونل  مسیر  طول  و 
ها،  نیروگاه  برداری  بهره  و  توسعه  معاونت  توسط 
نیروگاه  و  سد  کارشناسان  و  مجموعه  آن  کارشناسان 
بازرسی  در طول  افزود:  گرفت  قرار  بازرسی  مورد  کرخه 
از تونل مذکور مشخص شد در دیوارهای خروجی تونل 
نقاطی  استابلاگ،  شیار  محدوده  در  و  ها  دریچه  از  بعد 

کنده و تخریب شده اند.
و  فنی  دفتر  کارشناسانه  بررسی  از  پس  افزود:  وی 
و  اجزا  تخریب،  ابعاد  نمودن  مشخص  و  سد  مهندسی 
مرمت هر چهار  و  ترمیم  کار،  و روش  بتن مصرفی  نوع 
دستور  در  الذکر  فوق  تونل  های  خروجی  کف  و  دیوار 

کار قرار گرفت.
یزدانی پور، از پروژه فوق بعنوان مجموعه ای از چندین 
یک  در  که  کرد  یاد  بتن  ترمیم  و  طراحی  بویژه  کار 
رهاسازی  زمانی  محدودیت  به  توجه  با  دقیق  زمانبندی 
از  کمتر  زمانی  بازه  در  پایین دست  برای کشاورزان  آب 

یک ماه به سرانجام رسید.
۹۷ متر  ۶ هزار و  با طول  انتقال آب دشت عباس  تونل 
از دریاچه سد  انتقال آب  بمنظور  ۵/۵ متر  و قطر داخلی 
کرخه به اراضی دشت عباس، فکه و عین خوش قدمتی 
افزون بر ۱۷ سال دارد که با توجه به اهمیت پایداری و 
سلامت این سازه، نگهداری و مراقبت از آن بسیار حائز 

می باشد. اهمیت 

با بیش از 150 هزار بیمه شده ؛

بندر ماهشهر فقط يك بيمارستان تامين اجتماعي دارد!

سرپرست علوم پزشکی اهواز :  مردم رعايت نکنند شرايط سختی را تجربه مي كنيم

مشکل تهیه مواد اولیه پتروشیمي در خوزستان موجب شده است ؛

تعطيلي 70 درصد واحدهاي توليدي پليمري

تامین  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  ماهشهر  مردم  نماینده 
اجتماعی با بی توجهی در حق حوزه انتخابیه ام ظلم کرده است.

حبیب آقاجری با انتقاد از عملکرد سازمان تامین اجتماعی در حوزه 
بنده  انتخابیه  اظهار کرد: حوزه  در جمع خبرنگاران  انتخابیه خود 
شدیدا از کمبود مراکز درمانی تامین اجتماعی رنج می برد و تامین 

اجتماعی با بی توجهی در حق این منطقه ظلم کرده است.
از ۱۵۰  با بیش  بندرماهشهر  اینکه   بیان  با  رابطه  وی در همین 
هزار بیمه شده، تنها یک بیمارستان تامین اجتماعی دارد، عنوان 
کرد: این بیمارستان به شدت از کمبود پزشک متخصص، پزشک 
تجهیزات  و  امکانات  و  می برد  رنج  متخصص  کادر  و  عمومی 
اولیه از جمله سی تی اسکن هم ندارد که همین موضوع موجب 

دردسرهای فراوان برای بیمه شدگان شده است.
نماینده مردم بندرماهشهر در مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
اینکه شهر چمران حدود ۴۰ هزار و شهرک شهید طالقانی حدود 
۳۰ هزار جمعیت بیمه شده دارند، بیان کرد: این دو منطقه فاقد 

هرگونه مرکز تامین اجتماعی هستند و انتظار میرود فورا در هر دو 
منطقه درمانگاه تامین اجتماعی دایر شود. 

آقاجری با  بیان اینکه صدها نفر از مردم شهرستانهای بندرماهشهر 
امرار معاش می کنند، گفت: نیمی  از راه صیادی  بندرهندیجان  و 
از این صیادان بیمه نیستند و باید تدبیری اندیشیده شود تا تمامی 

صیادان از بیمه تامین اجتماعی برخوردار شوند. 
وی با اشاره به ۳۰ هزار نفر بیمه شده اصلی در شهرستان امیدیه، 
اجتماعی  تامین  تاکید کرد: ضرورت دارد هرچه سریعتر درمانگاه 
شهرستان امیدیه به بیمارستان ارتقا یابد و تجهیزات و کادر درمانی 

برای این مرکز نیز تامین شود.
نماینده مردم بندرماهشهر در خانه ملت در ادامه گفت: بیشترین 
تعداد بیمه شده به نسبت جمعیت در بندرامام خمینی وجود دارد، اما 
از کمبود شدید امکانات و کادر درمانی در درمانگاه این شهر رنج 

می برند، از این رو باید این درمانگاه توسعه پیدا کند.
آقاجری همچنین با اشاره به ۳۰ هزار بیمه شده تامین اجتماعی 

در شهرستان هندیجان، بیان داشت: این شهرستان فاقد هرگونه 
مرکز درمانی تامین اجتماعی است و باید فورا یک مرکز درمانی 

تامین اجتماعی در این شهرستان تاسیس شود . 
اینکه هلدینگ شستا  به  اشاره  با  انرژی مجلس  عضو کمیسیون 
پتروشیمی  ۶ شرکت  حدود  اجتماعی  تامین  مجموعه های  زیر  از 
شرکتهای  سایر  در  و  دارد  پتروشیمی  اقتصادی  ویژه  منطقه  در 
پتروشیمی منطقه نیز سهام دار است، تاکید کرد:باید رئیس سازمان 
از توان  نیروهای بومی و استفاده  برای استخدام  تامین اجتماعی 
و  مدیره ها  هیات  در  بکارگیری  جهت  بومی  متخصص  نیروهای 

مدیرعاملی شرکت های پتروشیمی دستور جدی دهد.
وی بیان کرد: تمام این مشکلات و انتقادات را در نشست اخیر 
اجتماعی  تامین  سازمان  رئیس  با  خوزستان  نمایندگان  مجمع 
در هشت  و  مکتوب  به صورت  همچنین  و  کردم  مطرح  کشور 
صفحه تذکرات لازم را ابلاغ کرده و تا حصول نتیجه پیگیری 

خواهم کرد.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز گفت: برخی فکر 
می کنند کرونا تمام شده است در حالی که خوزستان در وضعیت 
نگیریم ممکن است  را جدی  این موضوع  اگر  و  دارد  قرار  هشدار 
خوزستان در شرایط سخت تری قرار بگیرد.دکتر فرهاد ابول نژادیان 
اظهار کرد: در شرایط قرمز همکاران ما روزهای سخت و پرچالشی 
نسبی  آرامش  اکنون  گذراندند؛  بهداشتی  مراکز  و  بیمارستان ها  در 
پروتکل های  رعایت  با  امیدواریم  و  است  حاکم شده  بر خوزستان 
بهداشتی و همکاری همه دستگاه های ذیربط در دورانی که کرونا در 

تمام دنیا در حال جولان دادن است، وضعیت کرونا در خوزستان را 
مدیریت کنیم.وی با اشاره به کاهش رعایت پروتکل های بهداشتی 
گفت: در حال حاضر در برخی از مناطق حاشیه ای استفاده از ماسک 
کمرنگ شده است؛ نگرانی ما در خصوص این مناطق است زیرا 
آسیب ابتدا به ساکنان این مناطق وارد می شود.سرپرست دانشگاه 
علوم پزشکی جندی شاپور اهواز بیان کرد: برخی فکر می کنند کرونا 
تمام شده است در حالی که خوزستان در وضعیت هشدار قرار دارد 
و اگر این موضوع را جدی نگیریم ممکن است خوزستان در شرایط 

مدارس  بازگشایی  به  اشاره  با  بگیرد.ابول نژادیان  قرار  سخت تری 
گفت: با توجه به اینکه حضور دانش آموزان در مدارس اجباری نیست، 
فرصت مناسبی است که خانواده ها و مسئولان آموزش و پرورش در 
در این خصوص تصمیم بگیرند تا تجمع کمتر شود. آموزش ها در 
خوزستان آغاز شده است اما شیوه آموزش در نقاط مختلف، متفاوت 
خواهد بود. وی افزود: باید توجه شود که نه تنها استفاده از ماسک 
بلکه شست وشوی مرتب دست ها و یا ضدعفونی و همچنین رعایت 

فاصله گذاری باید با هم انجام شوند.

دفتر توسعه صنایع پایین دستی پتروشیمی در شرکت ملی صنایع 
پتروشیمی موظف شد تا هفته آینده راهکارهای پیشنهادی برای 
تامین مواد اولیه واحدهای تولیدی کوچک استان )پلیمری( خارج 

از بورس را به استان خوزستان اعلام کند.
شرکت  در  پتروشیمی  دستی  پایین  صنایع  توسعه  دفتر  رئیس 
تخصصی  کارگروه  با  تصویری  ارتباط  در  پتروشیمی  ملی صنایع 
شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان خوزستان که 
پایین  صنایع  اولیه  مواد  تامین  مشکلات  به  رسیدگی  موضوع  با 
اظهارداشت:  برگزار شد،  این شورا  پتروشیمی در سرسرای  دست 
ارزش گذاری محصولات پتروشیمی بر اساس نرخ جهانی که اغلب 

با افزایش ۲ تا سه درصدی همراه است، صورت می گیرد.
مرضیه طهماسبی ادامه داد: اما آنچه که در داخل کشور باعث ایجاد 
مشکلات ناشی از این افزایش قیمت می شود، محاسبه ارزش این 

محصولات بر اساس نرخ روز دلار است.
مصوبه  دلار  نرخ  اساس  بر  قیمت  تعیین  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
شورای رقابت و همچنین ستاد تنظیم بازار کشور است، گفت: با 
قراردادهای  دارای  تولیدی  این وجود در صورتی که شرکت های 
مشخص با بورس و شرکت ملی صنایع پتروشیمی باشند در زمینه 

قیمت برای آنها تسهیلاتی در نظر گرفته خواهد شد.
در خصوص  پتروشیمی  ملی صنایع  در شرکت  مقام مسئول  این 
خواسته انجمن پلیمری استان خوزستان مبنی بر تحقق وعده وزیر 
نفت در سال ۹۴ با موضوع اختصاص ماهانه سه هزار تن مواد اولیه 
از سوی صنایع پتروشیمی استان به واحدهای تولیدی زیرمجموعه 
این انجمن، گفت: باید توجه داشت که از سال ۹۵ شورای رقابت 
تصویب کرد که فروش داخلی محصولات پتروشیمی فقط باید در 
بورس انجام شود که این موضوع برای شرکت های پتروشیمی نیز 

مشکلاتی را ایجاد کرده است.
طهماسبی همچنین با اشاره به مصوبه ستاد تنظیم بازار کشور که 
عرضه محصولات پتروشیمی در بورس کالا را به تایید سران قوا 
مقررات، عرضه  و  قوانین  اساس  بر  بنابراین  است، گفت:  رسانده 
این نوع محصولات صرفا در بورس کالا ممکن است و هرگونه 

تخصیص خوراک خارج از این فرآیند تخلف محسوب می شود.
به  نسبت  تولیدی  واحدهای  که  صورتی  در  ادامه داد:  وی 
سهمیه های تعیین شده در بورس کالا اعتراض دارند می توانند با 
انجام مکاتباتی که با دفتر توسعه صنایع پایین دستی پتروشیمی 
و سازمان صنعت، معدن و تجارت استان انجام می دهند؛ افزایش 

سهمیه خود را مورد پیگیری قرار دهند.

تصریح کرد:  پتروشیمی  دستی  پایین  صنایع  توسعه  دفتر  رئیس 
اداری  فرآیندهای  از طی شدن  بعد  تولیدی  واحدهای  درخواست 
که  کشور  بازار  تنظیم  ستاد  ذیل  پتروشیمی  تخصصی  کمیته  در 
اتاق بازرگانی ایران در آن عضو است نیز مطرح شد و مورد بررسی 

قرار خواهد گرفت.
ابراز  با  خوزستان  استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  مدیرکل 
دلیل  به  شده  تعطیلی  تولیدی  واحدهای  تعطیلی  از  نگرانی 
از  پتروشیمی  اولیه  مواد  تهیه  زمینه  در  آمده  وجود  به  مشکلات 
بورس کالا، بیان داشت: شرکت های پتروشیمی در استان خوزستان 
واحدهای  از   دستی  پایین  تولیدی  فعال شدن صنایع  برای  باید 

تولیدی حمایت های کوتاه مدت و میان مدتی داشته باشند.
ارسلان شهنی ادامه داد: این واحدها به واسطه وجود حمایت هایی 
را  خود  می توانند  است؛  لازم  اولیه  مواد  تامین  آن  مهمترین  که 

تقویت کنند و منطق اقتصاد نیز این امر را تایید می کند.
وی با اشاره به اینکه عوامل مختلفی در استان باعث فعالیت صنایع 
اساس  همین  بر  گفت:  است،  شده  استان  در  مستقر  پتروشیمی 
انتظار می رود این شرکت ها به محیط پیرامونی خود خدمات دهند 

که این امر باعث تداوم فعالیت این صنایع بزرگ خواهد بود.
شورای  دبیرخانه  از  خوزستان  استانداری  در  مسئول  مقام  این 
کمک  با  خواست  استان  خصوصی  بخش  و  دولت  گفت وگوی 
را  اولیه  مواد  به  تولیدی  واحدهای  نیاز  پلیمری خوزستان  انجمن 
آوری  جمع  از  بعد  افزود:  کند،  شناسایی  آینده  هفته  یکشنبه  تا 
این اطلاعات، باید نیاز استان به دفتر توسعه صنایع پایین دستی 
در  تا  شود  ارسال  پتروشیمی  صنایع  ملی  شرکت  در  پتروشیمی 
راهکارهای  می شود،  برگزار  آینده  هفته  چهارشنبه  که  نشستی 

موجود برای رفع این مشکل مجددا بررسی گردد.
شهنی خاطرنشان کرد: بر اساس این اطلاعات دفتر توسعه صنایع 
باید  پتروشیمی  صنایع  ملی  شرکت  در  پتروشیمی  دستی  پایین 
اعلام کند که بر اساس قوانین، بخشنامه ها و دستورالعمل ها تا چه 

میزان توانایی تامین مواد اولیه در خارج از بورس را دارد.
وی اضافه کرد: در صورتی که این دفتر نتواند بر اساس نیاز اعلام 
باید  کند،  تامین  را  تولیدی  واحدهای  درخواستی  اولیه  مواد  شده 
نوع  چه  که  کند  مشخص  و  بپردازد  اساسی  راهکارهای  ارائه  به 
مصوباتی در قالب سران قوا، ستاد تنظیم بازار، مجلس و یا وزارت 

نفت می تواند به رفع این مشکل کمک کند.
دبیر شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان خوزستان 
در بخش دیگری از این نشست تعداد صنایع تولیدی پلیمری در 

استان خوزستان را ۲۹۶ واحد اعلام کرد و گفت: به مرور زمان به 
دلیل مشکلاتی که در زمینه تهیه مواد اولیه پتروشیمی به وجود 

آمده؛  تنها ۹۰ واحد از آنها هم اکنون فعال هستند.
تولیدی  واحدهای  تعطیلی  قطعا  اینکه  بر  تاکید  با  عموری  شهلا 
ضربه بسیار جدی به استان وارد کرده و میزان بیکاری را افزایش 
داده است، افزود: در حال حاضر واحدهایی که موفق شده اند تا به 

فعالیت خود ادامه دهند با کمترین میزان ظرفیت کار می کنند.
وی با اشاره به اینکه واحدهای کوچک صنعتی به واسطه شرایط 
و  شده  ایجاد  مادر  صنایع  شکل گیری  و  استان  هر  جغرافیایی 
می توان  را  مادر  و  بزرگ  صنایع  این  جمله  از  گفت:  می شوند، 
درصد   ۶ صنایع  این  تولید  که  آنجایی  از  و  دانست  پتروشیمی ها 
آنها  برای  آینده  را می توان در  تولید خوبی  یافته، جهش  افزایش 

پیش بینی کرد.
بیان  با  استان  و بخش خصوصی  دولت  دبیر شورای گفت وگوی 
چشم  پتروشیمی  شرکت های  در  تنی  میلیون   ۱۳۵ تولید  تحقق 
به  توجه  با  بیان داشت:  است،  صنعت  این  در  شده  تعریف  انداز 
بخش خصوصی  فعالان  پتروشیمی ها،  حوزه  در  رویکردی  چنین 
ایجاد شده  واحدهای کوچک  از  تا  دارند  انتظار  در سراسر کشور 
حمایت های جدی صورت بگیرد؛ اما این درحالی است که چنین 
امری صورت نگرفته است تا جایی که حتی صنایع پایین دستی 

انجام طرح های توسعه ای خود را متوقف کرده اند.
عموری با بیان اینکه در حال حاضر صنایع کوچک بالاجبار باید 
مواد اولیه خود را در بورس تهیه کنند، گفت: از زمانی که این اقدام 
سهمیه  میزان  مختلف  واحدهای  برای  گرفت؛  بورس صورت  در 
مشخصی تعیین شد و در این بین نیز افرادی هستند که با وجود 
نداشتن فعالیت تولیدی امکان استفاده از چنین سهمیه هایی را پیدا 
بهره برداری  پروانه های  ظرفیت  نبودن  واقعی  آن  دلیل  که  کرده 

صادر شده است.


